
 

 P R O C E S    V E R B A L  , 

 

          Incheiat azi  27.09.2018 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  
Consiliului   local  al  comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  
din  cadrul  Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei 
Leleasca , Judetul Olt ,  cu  nr. 155 din  data  de 21.09.2018 . Din  consultarea condicii  de 
prezenta  rezulta  ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  prezenti  9 
consilieri  ;  

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   
de  hotarire inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

                  DOMNILOR   CONSILIERI ; 

        Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  
cum  ati  fost  informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  prezint  
urmatoarea  ordine  de  zi ;  

     1). Proiect  de  hotarire  referitor la aprobarea consilier  local  in  cadrul Consiliului  
de  administratie la   Şcoala  Gimnaziala  Leleasca , Judetul Olt . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Enache  Constantin - Viceprimar 

2) .Proiect  de  hotarire  referitor la aprobarea consilier  local  in   

cadrul Comisiei de  Evaluare si Asigurarea Calitatii Invatamintului  la  Scoala  Gimnaziala  
Leleasca , Judetul Olt . 

            Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Enache  Constantin - Viceprimar 

1) . Proiect  de  hotarire  referitor   la  rectificarea  bugetului  local    

- varianta  SEPTEMBRIE 2018 . 

 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

Prezinta  - Paunescu Ioana - Contabil 

2) .Proiect  de  hotarire     referitor  la  primirea ca  membrii  in   

cadrul  A.D.I. ,,Oltul ,,  a  UAT  MILCOV   ; 

 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 



        Prezinta  - Gioarsa Ionel - Administrator public 

5). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  
Judetului  Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

      6). Sesizari , petitii , interpelari 

Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  sufera  
aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  art. 44  din Legea  nr.  215/2001 – 
privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  
ulterioare  cu  referire  la  existenta  raportului de  specialitate al   compartimentului de resort  
al  Primariei  care  se  constituie in  urgenta .  

Nu  sunt . 

  Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  prezentata : 

        Cine  este  pentru ?       9  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 

        Cine  se  abtine  ?       - voturi        
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 In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9  voturi  pentru , - voturi  
impotriva -  abtineri  . 

 Va  rog  sa-mi permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  52  din  
Legea nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  locala , republicata ,  cu  modificarile  si  
completarile  ulterioare ,  participa  fara  drept  de vot  la lucrarile  sedintei ; Stanescu Camelia , 
Boştinaru Victor  ; Gioarsa  Ionel ; Păunescu Ioana ; 

Sedinta  fiind  publica  participa dl. MIERLICI  MARIN - salariat  incadrat  la  
Serviciul  de  Alimentare  cu  Apa  de  pe  linga  Consiliul  local  al  comunei Leleasca , 
Jud. Olt .  

         D-na  secretar Stanescu Camelia – da  citire si  totodata  pune  la  dispozitia 
Consiliului  local  procesul verbal  al  sedintei  anterioare  din  data  de  30.08.2018 ,  in 
conformitate cu  art.  42 ,  alin. 5  din Legea  nr. 215/2001 – privind  administratia  publica  
locala , republicata ,  cu  modificarile  si  completarile  ulterioare .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  
anterioare ? 

         Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare 
asa cum  a fost  insusit . 

         Cine  este  pentru ?      9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?    -    voturi 



         Cine  se  abtine  ?       -    voturi   

  Dl. Consilier  DICU  NICOLAE    a  fost  ales   presedinte  de  sedinta  prin   
hotarirea  nr. 30  din  data   de  30.08.2018  si  il   rog  sa  preia  lucrarile  sedintei  
ordinare  de  azi .  

        Dl. DICU  NICOLAE    – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia  
lucrarile sedintei  de  azi . 

        Se   intra  in  ordinea de zi si  se  prezinta  proiectele  de  hotarire   inscrise  pe  
ordinea  de  zi .  

         Se  inscriu   la  cuvint  urmatorii  consilieri .  

        - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - in  deschiderea  sedntei  doreste  sa  expuna unele  
probleme  legate  de  ordinea  de  zi  a sedintei  de  azi  si  anume  : 

              - in  ceea  ce  priveste  desemnarea  unui  consilier  local  in  cadrul 
Consiliului de Administratie  al  Scolii Gimnaziale  Leleasca il  propune  pe  dl.  MILITARU  
CONSTANTIN .  

         Se   supune  la  vot  propunerea  facuta ; 

        Cine  este  pentru ?       9  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 

        Cine  se  abtine  ?       - voturi                         

 In urma votului  dv.  Dl. MILITARU  CONSTANTIN   a  fost  aprobat  cu  9  voturi  
pentru , - voturi  impotriva -  abtineri , sa   fie  desemnat ca  membru  in  in  cadrul Consiliului  
de  administratie la   Şcoala  Gimnaziala  Leleasca , Judetul Olt . 

   - in  ceea  ce  priveste  desemnarea  unui  consilier  local  in  cadrul Comisiei de   

Evaluare si Asigurarea Calitatii Invatamintului  la  Scoala  Gimnaziala  Leleasca , este  onorata  
ca  prin  proiectul  de  hotarire  dl  primar  a  desemnat-o in  calitate  de  reprezentant , dar 
are  prea  multe  functii  la nivel atit  local  cit  si  judetean ( este presedinta  comisiei  de  
buget  finante  in  Consiliul  local ; este  presedinta  formatiunii PNL pe comuna  ; este  
presedinta  organizatiei  de femei  PNL pe  comuna  ,  iar  la  nivel  judetean  are  in  
subordine  11  localitati ) si  nu   poate  sa  faca  fata  de  aceea  cu  permisiunea 
Consiliului  local  sa  se  numeasca  un  alt  consilier . 
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    - Dl. NEGREANU  ION - propune   ca  reprezentant  in  cadrul Comisiei de  Evaluare 
si Asigurarea Calitatii Invatamintului  la  Scoala  Gimnaziala  Leleasca pe  dl.  consilier  DICU 
NICOLAE .   Se   supune  la  vot  propunerea  facuta ; 

        Cine  este  pentru ?       9  voturi 

        Cine este  impotriva ?      -  voturi 



        Cine  se  abtine  ?       - voturi                         

 In urma votului  dv.  Dl. DICU  NICOLAE  a  fost  aprobat  cu  9  voturi  pentru , - 
voturi   

impotriva -  abtineri , sa   fie  desemnat ca  membru  in  Comisia  de  Evaluare si Asigurarea 
Calitatii Invatamintului  la  Scoala  Gimnaziala  Leleasca . 

        - Dl. NEGREANU  ION - in  ceea  ce  priveste rectificarea  de  azi  pe  care  o  
aprobam , este  in  cunostiinta  de  cauza ca  de  la  Consiliul  Judetean Olt  nu  a  fost  
repartizata  nici  o  suma  deoarece toate  sumele  au  fost  repartizate  pentru infrastructura  
si  asfaltari .  

         - Dna  BOBEICĂ  SALOMIA  - arata  ca  d-na  ALEXANDRU  VASILICA  ,  a  
depus  o  cerere  prin  care  solicita  incadrarea  ca asistent  personal  al  fiicei  sale  
CIOBOTARU  ELENA-CĂTĂLINA - persoana  cu  handicap  grav . Cunoaste  faptul  ca  
exista  contradictie  intre  institutiile  publice  , respectiv DGASPC Olt  si Institutia  Prefectului 
Judetul Olt  ,  dar  trebuie  sa  se  gaseasca o  solutie  la  aceasta  problema , nefiind  vorba  
numai  de  o  suma  de  bani  mai  consistenta  , dar  acea  persoana  are nevoie  de 
asigurare  medicala  in vederea  efectuarii  unei  interventii chirurgicale .  

          Este  clar  de  inteles ca  astazi   aprobam  rectificarea  bugetului local - varianta  
SEPTEMBRIE  2018 ,  iar  luna  viitoare  vom  aproba  incheierea  executiei  bugetare  pe  
trim. III 2018. 

         - Dl. BOSTINARU  VICTOR - Consilier  personal  al  Primarului  , cere  permisiunea  
presedintelui  de  sedinta  de  a  expune  citeva  probleme : 

         - solicita  prelungirea  traseului  microbuzului  scolar  pna  la  Greeresti , deoarece  
sunt  copii  familiei  VIERU care  parcurg citiva  km sa urce coasta  in satul Mierliceşti .  

         - Dl. GIOARSA  IONEL - Administrator  public  intervine cu  privire la  acest  aspect 
- sa  se  prelungeasca  traseul  microbuzului  scolar chiar  si pentru  un  elev  macar ; Soferul  
de  pe  microbuzul  scolar  sa  ia  toti copii,  sa  nu se  lucreze  cu  patima  si  
incapatinare, copii familiei Drăghici Georgel  si  Niţu Constantin  din  satul  Pluteni de  cele  
mai  multe  ori  nu  ii asteapta ,  desi  sunt 5-6 ca  numar , microbuzul  plecind gol , iar  copii  
sunt  adusi  la  scoala  cu  autoturismul  proprietate  personala .  In  situatia  in  care  copii 
ar  fi  mutati  la  o  alta  scoala ,  atunci  se poate  prelungi . 

         - D-na  BĂRBULESCU  ELENA  -  propune  ca  trimestrial  programul  de  
functionare  al  microbuzului  scolar  sa  fie modificat  ,  sa fie  simultan  zona  Urşi sa  ia  
copii  la  orele 7,00 si in  trimestrul  celalalt copii din satul Toneşti sa  ia  copii  la  orele 7,00  
.  

         - Dl . MIERLICI  MARIN  - in  calitate  de  invitat , presedintele  de  sedinta , ii  
acorda  cuvintul  pentru  a  expune  citeva  probleme  :  

        - din  contractele  de  arenda  incheiate  intrre  proprietari  si  SC RENCI SRL au  
fost  diminuate suprafetele pentru  care  a  fost incheiat  contractul  in  forma  initiala ; 

        - aceiasi  societate SC RENCI SRL incaseaza sume pentru  fondul  de  vinatoare  pe  
care  il  gestioneaza ; 



         Adreseaza  rugamintea  ca autoritatea publica  locala  sa  se implice  in rezolvarea 
acestor probleme  ale  comunitatii  locale  ; 
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    - desi  pina  acum citeva  luni  au  facut  parte  din  aparatul  de  specialitate  al  
Primarului  comunei Leleasca , Judetul Olt ,  de cind au   fost  constituiti  in  Societate cu  
personalitate  juridica  ,  nu  au  bani de  salarii - restate  de  2  luni ; nu   au  luat  tichete  
de  vacanta  ;  nu  au  platite asigurarile  sociale  la  sanatate ;  

    - efectuarea  unor  mici  lucrari pe  drumul  de legatura dintre Greeresti  si Mierlicesti ; 

    - verificarea iluminatului  public  stradala ,  deoarece  nu in  toate satele  functioneaza ; 

    - certificatul de  calitate  a  apei  sa  fie  afisat  la  loc  vizibil  la  bazinele  de  apa ; 

       - Dl. GIOARSA  IONEL  - Administratorul  public  - cu  privire  la problemele  
ridicate  de  dl. MIERLICI  ,  cu  privire  la Sistemul  de  Alimentare de  Apa , plata  
salariilor nu  s-a putut  efectua  deoarece  nu  sunt  bani  suficienti ,  nici  pentru  salariii ,  
ni  pentru  tichetele  de  vacanta . Se  impune  mai  mare  seriozitate  din partea  salariatilor  
de  la  SAA , chiar astazi  a  fost  depistat  un caz  de furt  de  apa - MICU  ION  - Satul  
Ursi , i s-au  luat  1000 lei  amenda ,  iar  consumul  de  apa  se  va  calcula . 

         De  ce au  fost montate apaometre  de  camera  la exterior ? acestea  tot  cu  stirea 
salariatilor  de  la apa . Bransarile  de  la  Greeresti  cine le-a  facut ? 

        Nu  Primaria  comunei Leleasca a  dispus  infiintarea Serviciului Public  de Alimentare  
cu Apa ci  ANRSC  . 

        Cum  isi  explica  salariatii  de  la SAA ca  se extrage cantitate  dubla  de apa  si  
de  incasat   numai  la  jumatate ? 

        Daca s-ar  incasa  consumul  de  apa  in  procent  de 60-85 % ar  fi  bine ,  am  
avea  bani si  de  salariile  angajatilor  si  de  tichetele  de  vacanta , in  conditiile  in  care  
factura de  consum  energie  este  achitata  de  ferma  de  pasari .  

        - Dl. BOŞTINARU  VICTOR - considera ca este  o culpa  comuna atit din  partea  
Primariei  cit  si salariatilor  de  la  SAA , deficiente  - furturi - cazul Cioflan Florin  din  satul  
Mierlicesti , livreaza apa  la  Ferma Spataru  ,  nu are  aprometru  si  plateste la   pausal .  
Considera ca  pretul la  apa  trebuie majorat ,  deoarece  nu  se  mai  justifica pretul  fiind  
foarte  mic . Salariati  la  SAA  sunt  multi   3  ca  numar   si  nu  isi  justifica activitatea  
si  implicit salariile .  

       - D-na  BOBEICĂ  SALOMIA - din problemele  expuse  de  dl. MIERLICI  MARIN  
in  fata Consiliului  local constata  ca  sunt  o  serie  intreaga de  nemultumiri ,  problema  
este ca numai  dv.  salariatii  incadrati  la  Sistemul  de  Alimentare  cu  Apa aveti  de  
suferit ( salarii  nincasate de  2  luni ; contributii  neplatite ; tichete  de  vacanta neridicate ) ,  
dar  in  acelasi  timp tot  dv.  sunteti  cei  care  cunoasteti  foarte  bine  problemele si  le  
puteti  rezolva , astfel  puteti  gasi solutii ,  nu  se  pot  lua bani  fara  munca ,  trebuie  



lucrat  cu  multa seriozitate , trebuie  sa  fim  corecti  cu  toti  cetatenii ,  sa  fie  intreprinse  
lucruri  bune , solutii  eficiente , de  aceea  propune  ca  pentru  sedinta  viitoare sa se  
prezinte  toti  3  salariatii  de  la  Sistemul de  Alimentare  cu  Apa care  sa  prezinte  toate 
problemele  pe  care  le  intimpina , dar  in  acelasi  timp  sa  prezinte  si  solutiile  pentru  
remedierea problemelor  ridicate .  

       - Dl. NEGREANU  ION - actuala  conducere a Primariei comunei  cu  toate  ca  au 
salarii  mari  in  prezent  nu  au  adoptata  o  strategie de  efiecintizare a  muncii  in 
administratia  publica  locala. In  ceea  ce  priveste  Sistemul de Alimentare cu Apa exista  
furturi din  conducta  si  care  nu  vor  putea  fi  depistate  nici  peste  2  ani . Trebuia 
facuta  documentatia  pentru marirea  pretului  la  apa  potabila  distribuita cu  3  ani  in  
urma  cind  au  existat  cheltuieli  mari ( reparatii  majore  la  conducta  de distributie  ;                            

furtul  transformatorului , etc . ) justificarea personalului  incadrat . Pentru  furturile  din  conducta  
de  apa considera  ca  fiecare  salariat  din Primarie are  cite  2-3 cetateni protejati .  Arata  ca  
in  anul  2008 a  avut  o   facura pentru  plata  energiei  electrice  consumata   la pompele  
de  apa  foarte  mare ca  suma  si  care  nu a  fost  achitata  ,  dar a  gasit  intelegere   
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pentru  esalonare  suma ,  a fost  inteles . In  prezent  salariatii  din cadrul Primariai comunei 
Leleasca  nu  presteaza  munca,  fiecare  face  ce  vrea ,  considera  ca aceasta  institutie  
trebuie  inchisa . 

      - Dl.  DICU  NICOLAE  - Presedintele  de  sedinta , expune  situatia comunei  
Vitomiresti , acestia  au montat   apometrele  din gospodarie la  strada , bazinele  in  care  sunt   
montate apometrele sunt  amplasate  pe  domeniul  public si  astfel  nu mai  exista  suspiciuni 
pentru  furturi . In  prezent exista  in  comert  bazine  din  plastic care  se  pot  monta  
foarte  usor binenteles  pe  cheltuiala cetateanului . Facind   si  noi aceasta treaba considera  ca  
nu  ar  mai  fi  nici o  problema , am  elimina  toate  suspiciunile  pentru  furturi . 

      - Dl. MILITARU  CONSTANTIN - aduce  la  cunostiinta Consiliului local ca din  partea 
Primariei s-a  facut  revenire la  adresa  de  la  silvic in  ceea  ce  priveste  marcarea 
lemnelor  de  foc  pentru  sezonul  rece. 

      Pentru  inscrierea  la  cuvint propune  ca inscrierea la cuvint  sa  se  faca intr-o ordine ca 
sa  se  poata  inscrie  in  procesul  verbal ordonat  cuvintul  fiecarui  consilier local .  

      In  ceea ce  priveste  aparitia  pestei  porcine  , recomanda medicului  veterinar  
concesionar  si  tehnicianului  veterinar sa  ia  toate  masurile de  profilaxie pentru a  nu  fi  
declansata . 

     Are cunostiinta  ca  s-a  pus presiune  pe fondul de vinatoare ,  s-a  marit  cota  de 
sacrificare  a  porcilor  mistreti . 

     Adunarile  pe  sate ar  fi eficiente , astfel s-ar  cunoaste problemele  cetatenilor , becuri  
unde  nu  functioneaza cit  si  alte  probleme  cetatenesti care  privesc  comunitatea locala si  
care unele  au  si  rezolvare  imediata . 

     Daca  am  face  aceasta  actiune pentru  montarea  bazinelor  si  apometrelor  pe  
domeniul  public  am constata unele  deficiente legate  de  consum  si  implicit  de   



sustrageri . Este  de  acord ca salariatii  de  la  Sistemul  de  Alimentare  cu Apa sa fie  ajutati  
dar  in  limita  prevederilor  legale . 

     A  luat cunostiinta  din  presa ca SC Milenium  este  in Instanta pentru  infiintarea  mai  
multor  firme  si  plata  nejustificata  pentru  anumite  servicii  neprestate .  

     Cu  privire  la  desemnare sa  ca  membru  in  cadrul  Consiliului  de administratie  al 
Scolii Gimnaziale Leleasca , apreciaza  ca buna propunerea Consiliului  local ,  nu  este  habarnist  
in  ceea  ce  priveste  munca  la  catedra  in  calitatea sa  de  fost cadru  didactic , ii sustin si 
ii  sprijin   cu  tot  ce au nevoie ,dar  si  cadrele  didactice  de  la Scoala  Gimnaziala  
Leleasca trebuie  sa  aibe  mai mult  respect ,  mai  multa responsabilitate , sa isi faca datoria  la  
catedra , sa isi  desfasoare orele  in bune  conditii .  

      - Dl. BOŞTINARU VICTOR  - Consilierul  personal  al  Primarului  , cere  permisiunea  
presedintelui  de sedinta  si  informeaza Consiliul local ca  prin  Consiliul  de  Administratie 
le-a  fost aprobat  la  cadrele  didactice  suplimentarea normei  didactice  cu  2-6 ore,  dar  
aceasta  ii  si  responsabilizeaza , trebuie  sa  mai  faca  si  program  de  pregatire cu  elevii 
.  

      - Dl. NEGREANU  ION  - solicita  din partea salariatilor  din  Primarie respect  fata  de  
persoana sa . Dupa  alegeri a  sperat intr-o  schimbare  in  bine ,  dar  constata  ca  schimbarea  
s-a  facut  din rau  in  mai  rau . O serie  intreaga  de  deficiente la  compartimentul  
contabilitate ,( virari  neefectuate  din  anul  2008) . 

       - Dl.  POPONETE  DUMITRU - aduce  la  cunostiinta  cazul  d-lui  MARIA  
FLORIAN - persoana beneficiara  de  venit  minim  garantat care  in  prezent  nu  mai  
beneficiaza de  acest drept , intreaba de ce ? 
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       - Dl. GIOARSA  IONEL - Administratoprul  public  raspunde - dl. MARIA  FLORIAN  , 
nu  si-a  efectuat munca  in  folosul  comunitatii care trebuia  sa  o  presteze ca  beneficiar  
de  VMG . 

       - Dl.  POPONETE DUMITRU  - revine  si propune  sa  fie acordata  toata  atentia  
anumitor  probleme  de  ordin  cetatenesc  si  anume : 

         - transmiterea  de  solicitari in  vederea marcarii  de  catre  Ocolul Silvic  a  
materialului  lemnos  necesar pentru  sezonul  rece ,  la  mai  multe  institutii ale  statului , 
respectiv  Garda  Forestiera , Directia  Silvica , Institutia  Prefectului  si  chiar  si  Minister. 

         - pentru  salariatii  de  la  Sistemul de  Alimentare  cu Apa ,  salariatii  trebuiesc  
ajutati  sa  isi  ia  salariile , sa  le  fie  achitate  asigurarile  sociale  la  sanatate , deoarece 
serviciul  public  de  alimentare  cu  apa se  afla  in  subordinea noastra  ; 

         - cetatenii  trebuiesc de asemenea  ajutati  cu privire  la terenurile  preluate  de SC 
RENCI SRL ; 



          - Dl.  DICU  NICOLAE  - Presedintele  de  sedinta , informeaza Consiliul  local ca  
in  zilele  de 6-7 octombrie 2018  au  loc  alegeri  privind  Revizuirea Constitutiei ,  iar  la  
nivel judetean avem alegeri  pentru  schimbarea denumirii  localitatii  din OLT  in  
OLT-ROMANATI  si  astfel  sa fie  informati  cetatenii pentru aceasta actiune .  

 Presedintele  de sedinta   dupa  epuizarea  discutiilor strict  la  ordinea  de  zi  supune  
spre  aprobare  urmatoarele  proiecte  de  hotarire ;  

- referitor  la  aprobare  consilier  local  in  cadrul Consiliului  de  administratie la   
Şcoala  Gimnaziala  Leleasca , Judetul Olt  ,  care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  
voturi  impotriva  __ abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  32  din 27.09.2018 .  

- referitor  la  aprobare  consilier  local  in  cadrul Comisiei de  Evaluare si Asigurarea  

Calitatii Invatamintului  la  Scoala  Gimnaziala  Leleasca , Judetul Olt ,  care  este  aprobat cu  
9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  __ abtineri  ,  devenind  astfel   hotarirea   nr.  33  
din 27.09.2018 .  

- referitor  la  rectificarea  bugetului  local   - varianta  SEPTEMBRIE 2018 . 

,  care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  __ abtineri  ,  devenind  
astfel   hotarirea   nr.  34  din 27.09.2018 .  

- referitor   la  primirea ca  membrii  in  cadrul  A.D.I. ,,Oltul ,,  a  UAT   

MILCOV  , care  este  aprobat cu  9  voturi pentru  ____  voturi  impotriva  __ abtineri  ,  
devenind  astfel   hotarirea   nr.  35  din 27.09.2018 .  

     Se  stabileste ca  sedinta urmatoare sa  aiba  loc  la  data  de  31.10. 2018 ,  cu  
urmatoarea  ordine  de  zi ; 

   1). Proiect  de  hotarire  referitor la incheierea  exercitiului  bugetar pe  trim. III 2018 . 

             Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

             Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil  

2). Prezentarea  Hotaririlor  Consiliului  Judetean  Olt   si  Ordine  ale  Prefectului  
Judetului  Olt .  

             Prezinta  -  Stanescu  Camelia -  Secretar  

       3 ). Sesizari , petitii , interpelari 

Presedintele de  sedinta arata ca  s-au   epuizat  toate  punctele  inscrise pe  ordinea de  
zi ,  declara inchise  lucrarile sedintei  ordinare a Consiliului local  al  comunei Leleasca , Judetul  
Olt . 

       Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 

           Presedinte   de  sedinta ,                  Secretar ,   

                                             



N.Dicu                                  C. Stanescu  

 


